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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 6 din 31.05.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 mai 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, Cojocea Eugenia-Dumitrița dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 220/24.05.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

31.05.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

 

- Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din 

data de 21.04.2021. 

 

1.  Proiect de hotărâre prin care Consiliul Local al comunei Rebricea ia act și își însușește 

alegerea delegatului sătesc din satul Bolați în consiliul local Rebricea, în persoana domnului 

Stamate Adrian, domicilia în satul Bolați, comuna Rebricea. 

2. Proiect de hotărâre privind atribuirea cu titlu gratuit domnului GAVRIL BOGDAN-

FLORIN în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei 

locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei 

Rebricea, județul Vaslui. 

3. Proiect de hotărâre privind atribuirea cu titlu gratuit domnului ADOMNICĂI DRAGOȘ în 

temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe 

proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, 

județul Vaslui. 

4. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în art.1 al Hotărârii 

Consiliului Local Rebricea , cu nr. 31 din 17 iulie 2020 prin care i-a fost atribuit cu titlu gratuit 

domnului LAZĂR BOGDAN-MARIUS în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat 

tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din 

domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

5. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în art.1 al Hotărârii 

Consiliului Local Rebricea, cu nr. 32 din 17 iulie 2020 prin care i-a fost atribuit cu titlu gratuit 

domnului LAZĂR JEAN ANDREI în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 

pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 
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6.  Proiect de hotărâre privind emiterea avizului Consiliului Local al comunei Rebricea pentru 

desfășurarea activității de prestări servicii funerare, Cod CAEN 9603 - Activități de pompe 

funebre și similare, de către  SC EDENVIS SRL,  CUI 32551008, cu sediul social în Municipiul 

Vaslui, strada Metalurgiei, nr. 3, Județul Vaslui, pentru punctul de lucru situat în Sat Rebricea, 

Comuna Rebricea, nr. 24, Județul Vaslui. 

7. Proiect de hotărâre privind revizuirea Actului Constitutiv și a Statutului Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară „Valea Rebricii”, precum și desemnarea noilor reprezentanți ai 

comunei Rebricea, județul Vaslui, în organele de conducere ale respectivei Asociaţii. 

 

 

Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune retragerea punctului 

cu nr. 7, respectiv Proiectul de hotărâre privind revizuirea Actului Constitutiv și a Statutului 

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Valea Rebricii”, precum și desemnarea noilor reprezentanți 

ai comunei Rebricea, județul Vaslui, în organele de conducere ale respectivei Asociaţii, având în 

vedere că nu s-au finalizat de redactat materialele pentru ședință și nici nu s-a reușit de către 

Primăria Scânteia introducerea pe ordinea de zi a acestui proiect. 

 

Domnul primar propune, totodată, suplimentarea ordinei de zi cu următoarele doua proiecte: 

 - Proiectul de hotărâre privind atribuirea cu titlu gratuit domnului LEFTER MARIA-

OLGUȚA în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei 

locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei 

Rebricea, județul Vaslui; 

- Proiectul de hotărâre de modificare a Hotărârii nr. 4 din 25 ianuarie 2021 privind stabilirea 

normativelor proprii de cheltuieli pentru Consiliul local, serviciile publice subordonate acestuia 

si Primaria comunei Rebricea, pentru anul 2021. 

 

Se voteaza și se aproba în unanimitate modificarea ordinii de zi. 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta Proiectul de hotărâre prin care Consiliul Local al comunei Rebricea 

ia act și își însușește alegerea delegatului sătesc din satul Bolați în consiliul local Rebricea, în 

persoana domnului Stamate Adrian, domiciliat în satul Bolați, comuna Rebricea. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Doamna secretar dă citire Procesului Verbal încheiat cu ocazia desfășurării Adunării 

Sătești din data de 12 Mai 2021 prin care a fost desemnat delegat sătesc al satului Bolați- 

domnul Stamate Adrian. 

Domnul primar îl felicită pe domnul Stamate Adrian și îi comunică că va fi susținut de 

către consiliul local și îl roagă să sprijine activitatea consiliului, a comunității și să pună umărul 

pentru îndeplinirea tuturor responsabilităților ce îi revin în calitate de delegat sătesc al satului 

Bolați. 
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Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi prin care Consiliul 

Local al comunei Rebricea ia act și își însușește alegerea delegatului sătesc din satul Bolați în 

consiliul local Rebricea, în persoana domnului Stamate Adrian, domicilia în satul Bolați, 

comuna Rebricea. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ?  
 

   -  Cine este „contra” ?  
 

    -  Cine se abţine ?  

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 
 

            2. Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind atribuirea cu titlu gratuit domnului 

GAVRIL BOGDAN-FLORIN în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 

pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din domeniul 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul consilier Anton Gabriel spune ca este de acord cu atribuirea însă consideră că 

nu există transparență, la alte primării sunt afișate pe site locurile de casă disponibile. 

Domnul primar informează ca HCL-urile cu lotizările sunt emise demult timp. Încă din 

anul 2004 a fost emis HCL prin care au fost apobate zonele de extindere pentru locuri de casă. 

Domnul primar spune că la o ședință anterioară, a solicitat, să se treacă de către comisie 

prin toate cererile, să se prioritizeze, si să se verifice îndeplinirea tuturor condițiilor. Comisia să 

iși intre în atribuții. 

Domnul Anton spune că deși a fost ales în comisia pentru identificarea şi inventarierea 

terenurilor, pentru punerea în aplicare a dispoziţiilor Legii nr. 15/2003, într-o ședință 

anterioară nu a fost chemat la analizarea locurilor de casă. 

Doamna secretar explică faptul că deși au fost nominalizați mai mulți membri în această 

comisie la o ședință anterioară, HG. 896/2003 Norma metodologică pentru aplicarea Legii nr. 

15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală 

din 29.07.2003, prevede că la comune, comisia trebuia să aiba doar trei membri.  

Si aceștia sunt : viceprimarul comunei, domnul Ciobanu – consilier cadastru și doamna 

Ciobanu Dumitrița -prima nominalizare a domnului primar. 

Domnul Robac spune că pe Tatomirești sunt locuri de casă si nu le ocupă nimeni.  

Domnul Anton întreabă unde sunt date locurile de casă? Si pe ce criterii se dau? 

Domnul Morariu Ionel spune că s-au parcelat terenurile pentru locurile de casă și acum 

ne întrebăm dacă dăm spre nord sau spre sud. 

Doamna Cojocea spune că nu putem refuza aprobarea proiectului de atribuire doar 

pentru că domnul Anton consideră că nu a fost transparență. 

Domnul viceprimar explică că ele sunt atribuite conform principiului “ primul venit, 

primul servit” iar domnul Anton întreabă de unde se știe că nu au fost și alte solicitări. 

Domnul primar spune că nu poate fi de acord cu ideea că oamenii nu stiu că primăria și 

consiliul local au dat peste  200 locuri de casă începând cu anul 2000. S-a urmărit ca aceste 

locuri de casă să nu fie date la mai mulți membri din aceeași familie. 

Domnul Anton întreabă de când nu s-au mai dat locuri de casă iar doamna secretar îi 

raspunde că din iulie 2020. 

act:46044%20-1
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Domnul Anton întreabă dacă de atunci nu s-au mai dat și consideră că locurile de casă 

se dau pe favoritisme, lucru care se cere a fi consemnat de domnul primar, care contestă că 

atribuirea locurilor se face pe favoritisme. 

Domnul primar informează că se pot stabili  criterii în comisie și se poate apela și la 

ceilalți membri ai consiliului local. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind atribuirea cu titlu 

gratuit domnului GAVRIL BOGDAN-FLORIN în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul 

acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de 

teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu 10 voturi „ pentru” și 3 abțineri. 

  

 3.  Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre Proiect de hotărâre privind 

atribuirea cu titlu gratuit domnului ADOMNICĂI DRAGOȘ în temeiul Legii 15/2003 privind 

sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei 

suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul comsilier Dima spune că domnul Adomnicăi și-a ridicat casa deja. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „ pentru” și 1 abținere. 

 

 

4.  Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind îndreptarea erorii 

materiale cuprinse în art.1 al Hotărârii Consiliului Local Rebricea , cu nr. 31 din 17 iulie 2020 

prin care i-a fost atribuit cu titlu gratuit domnului LAZĂR BOGDAN-MARIUS în temeiul 

Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate 

personală, a unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 
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Discuții la acest punct: 

Domnul primar solicită prezența domnului consilier Ciobanu Andrei care să dea 

explicații suplimentare în legătură cu acest proiect dar și informații suplimentare în legătură cu 

Legea 50 deoarece există la nivelul comunei probleme cu unele construcții ridicate. 

Dumnealui explică că s-a făcut o confuzie cu locurile de casă atribuite domnilor Lazăr 

Bogdan și Lazăr Andrei. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „ pentru” și 1 abținere. 

 

5.  Se trece la cel de-al cincilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind îndreptarea erorii 

materiale cuprinse în art.1 al Hotărârii Consiliului Local Rebricea, cu nr. 32 din 17 iulie 2020 

prin care i-a fost atribuit cu titlu gratuit domnului LAZĂR JEAN ANDREI în temeiul Legii 

15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate 

personală, a unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „ pentru” și 1 abținere. 

 

 

6.  Se trece la cel de-al șaselea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind emiterea avizului 

Consiliului Local al comunei Rebricea pentru desfășurarea activității de prestări servicii 

funerare, Cod CAEN 9603 - Activități de pompe funebre și similare, de către  SC EDENVIS 

SRL,  CUI 32551008, cu sediul social în Municipiul Vaslui, strada Metalurgiei, nr. 3, Județul 

Vaslui, pentru punctul de lucru situat în Sat Rebricea, Comuna Rebricea, nr. 24, Județul Vaslui. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Secretarul înaintează, spre studiul, domnilor consilieri dosarul depus de către  SC 

EDENVIS SRL pentru obținerea avizului, și explică ce documente trebuiau depuse conform 

prevederilor legale. 
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Domnul consilier Nicu Doru întreabă câți angajați are societatea la punctul de lucru 

pentru care se cere autorizarea iar doamna secretar îi răspunde că 3, conform extraselor revisal 

depuse la dosar. Domnul Nicu întreabă dacă acești trei angajați sunt la acest punct de lucru, la 

sediul din Vaslui sau la alt punct de lucru. 

Doamna secretar verifică revisalul însă nu apare pe ce punct de lucru sunt aceștia 

angajați și se uita din nou în Legea nr. 102/2014 privind cimitirele, crematoriile umane și 

serviciile funerare - pentru a vedea exact prevederile referitoare la acestă obligativitate. 

Totodată aduce la cunoștința domnilor consilieri că deja s-au solicitat și alte documente 

suplimentare domnului Sârbu, în vederea completării dosarului. 

Domnul Nicu Doru solicită amânarea adoptării acestui proiect până la finalizarea 

controalelor care se fac la firmele de pompe funebre. 

Domnul primar sună la domnul Sârbu Ionut, administratorul SC EDENVIS SRL pentru 

a-i adresa întrebarea, dacă cei trei angajați sunt pe punct de lucru Rebricea sau pe Vaslui iar 

domnul explică, că sunt la nivel de societate, conform prevederilor legale. 

Domnul primar adresează domnilor consilieri întrebarea dacă se amână proiectul 

conform solicitării domnului Nicu Doru sau se trece la adoptarea lui. Doamna secretar spune că 

nu sunt motive pentru amânare având în vedere îndeplinirea condițiilor solicitate de lege. 

Domnul Anton spune că oricum domnul Sârbu a depus tot ce trebuie la dosar și nu vede 

motivul amânării adoptării.  

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „ pentru” și 1 abținere. 

 

7.  Se trece la primul punct suplimentat pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind atribuirea cu titlu gratuit 

domnului LEFTER MARIA-OLGUȚA în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat 

tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, a unei suprafețe de teren din 

domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui; 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul Anton propune ca la modul de atribuire a acestor locuri de casă să se adauge un 

criteriu suplimentar și anume cei ce depun cerere să depună și proiect de la proiectant. 

Domnul primar îi spune domnului Anton că propunerea lui este total greșită deoarece la 

proiectant este necesar să se facă dovada terenului, deci mai întâi se face atribuirea și apoi 

proiectul. 

Domnul primar transmite domnului consilier Anton apropo de sintagma “ nu știu”, că ar 

trebui să se abțină dacă nu știe ceva. În timpul campaniei electorale domnul Anton s-a 

pronunțat asupra unor lucruri, pe care nu le știa, cum ar fi lipsa de proiecte pe fonduri 

europene în cadrul primăriei, lipsa unor investiții dar acum se poate convinge că acestea există. 

Domnul Anton îi spune domnului primar că și dumealui a greșit, nu a știut unele lucruri 

în legătură cu criteriile suplimentare care se pot adăuga de către consiliul local la atribuirea 
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locurilor de casă în sensul că la ședința anterioară a negat posibilitatea adăugării acestor criterii 

deși legea stipulează clar că se pot adauga.  

Doamna secretar completează că discuția s-a purtat în sensul că nu putem adăuga 

criterii suplimentare decât cu respectarea legii, lucru consemnat în procesul verbal al ședinței 

anterioare. 

Domnul viceprimar îi spune domnului Anton că ar trebui să se consulte și cu colegii lui, 

poate aceștia au o altă opinie însă domnul Anton îi răspunde că fiecare face ce vrea, fiecare are 

opinia lui. 

Domnul Dorin Mihăiță întreabă cum s-a ales locul de casă pentru doamna Lefter iar 

domnul viceprimar îi răspunde că doamna l-a ales. 

Domnul Anton spune că cine vine primul alege. 

Domnul primar explică că acești tineri care primesc locuri de casă nu sunt cunoscuți și 

nu beneficiază de un regim preferențial, sunt știuți de tineri, de când erau elevi, a fost mereu 

transparență și nu s-au atribuit locuri prin favoritisme sau plocoane, nu s-a intervenit pentru 

nimeni. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „ pentru” și 1 abținere. 

 

 

8 .  Se trece la cel de-al doilea punct suplimentat pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre de modificare a Hotărârii nr. 4 

din 25 ianuarie 2021 privind stabilirea normativelor proprii de cheltuieli pentru Consiliul local, 

serviciile publice subordonate acestuia si Primaria comunei Rebricea, pentru anul 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu 8 voturi „ pentru” și 5 abținere. 

 

 

9. Interpelări și răspunsuri. 

- Domnul primar informează domnii consilieri că dreptul de a propune și a iniția 

proiecte de hotărâri îl au toți și îi îndeamnă să și-l folosească. 

Domnul Anton spune că el a depus la primărie o cerere în legătură cu un proiect. 

Domnul primar o are la dumnealui, este înregistrată cu nr. 2896/31.05.2021 și trasnmite 

că se referă la inițierea unui proiect de hotărâre privind înființarea serviciului de gospodărire 

comunală și că este dată spre conformare doamnei secretar general. 
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- Domnul Ciobanu Andrei – consilier cadastru și urbanism în cadrul primăriei face 

precizări suplimentare în legătură cu condițiile prevăzute de Legea 50- în construcții. 

Construcțiile din comună nu respectă condițiile legale, nici măcar 90% dintre ele. Noi emitem 

somații, facem vizite în teren. Oamenii bagă bani în case făra ca situația terenului să fie clară, 

fără să aiba proiecte. Autorizațiile de construire au valabilitate 24 de luni, cu prelungire 12 luni 

dacă nu se încadrează.  

Ei trebuie sa facă cerere de prelungire dar nu fac acest lucru în termenul prevăzut și dacă nu 

fac, reiau procedura cu proiect, autorizație etc. 

 

- O altă discuție se poartă pe tema celor care se plimbă prin sate cu căruțele în diferite 

scopuri. Domnul Scântee spune că se pot plimba dar strigă foarte tare și deranjează cetățenii. 

Domnul primar spune că nu putem îngrădi dreptul lor de a trece, s-a mai discutat cu Poliția 

și echipa de intervenție dar nu avem ce să facem. 

 

- Domnul primar informează că s-a primit pe email o adresă prin care se solicită ajutorul 

primăriei în ceea ce privește Recensămantul Agricol. S-a făcut un clasament iar Rebricea se află 

pe locurile 62-70, cu  115 sectoare. 

Domnul primar solicită consilierilor să dea sprijin acestor tineri, recenzori, pentru a finaliza 

cu bine acțiunea. 

Ca probleme întâmpinate se constată că oamenii nu vor să dea CNP-ul și astfel nu se pot 

valida în sistem chestionarele. CNP-ul este obligatoriu, spune doamna Ciobanu Dumitrița. 

 

- Domnul primar informează că s-a primit o altă cerere și în spiritul transparenței dă 

citire acestei solicitări. În data de 12.10.2020 s-a înregistrat o cerere din partea domnului 

Ciobanu Adrian care solicită 1000 lei ajutor social însă nu s-a dat curs cererii având în vedere 

că fusese campania electorală și domnul primar i-a indicat să încerce să se mai descurce. 

Acum revine cu solicitarea de a i se acorda un ajutor pentru a se racorda la curent însă 

domnii consilieri nu sunt de acord cu acest lucru. 

Doamna Ciobanu Dumitrița spune că familia dispune de bani, aur și nu are motiv să solicite 

ajutor. 

Domnul Dima spune că se poate duce la amanet să dea aurul și să iși tragă curent. 

 

- Domnul primar le comunică consilierilor că a fost la București cu firma de proiectare 

pentru proiectele CNI-1 și CNI-2, la AFIR și ANIF. 

În ceea ce privește proiectul CNI-1 este afișat pe site-ul ANAF-ului pentru verificare, trebuiesc 

mici completări și apoi se va scoate la licitație. Cu CNI-2 se dă înainte cu documentația. 

Domnul primar informează că s-a reușit extinderea apă-canal, conform solicitării consiliului 

local, și a fost introdus în lista de sinteză. Studiul topo este, s-a luat legătura cu dl Sava, de la 

Bârlad, să pregătească documentele să le avem când se vor cere. 

- Domnul primar consultă domnii consilieri despre proiectul cu nr. 7, care a fost retras de 

pe ordinea de zi, cu Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Valea Rebricii”.  

Din dorința de a atrage fonduri europene am dori să ne băgăm la un proiect cu comuna 

Scânteia pentru drumurile de exploatație agricolă. O condiție esențială este ca drumurile să fie 

în inventarele vechi, nu să transformăm noi acumun drum pentru a-l introduce în proiect.  

Domnul primar întreabă dacă domnii consilieri comsideră că este util acest proiect? S-ar putea 

să fie nevoie de HCL de participare la proiect și ar vrea să știe dacă dumnealor consideră că 
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este util, necesar să facă acest proiect, dacă are rost să ne zbatem și să demarăm discuția cu 

Scânteia. 

Domnul Robac întreabă cine circulă pe acest drum de exploatare agricolă? Nu putem face 

drumul pentru un singur arendaș.  

Domnul primar spune că se face pentru interesul comunei, nu ne interesează câți oameni se 

folosesc de drum pe raza comunei Scânteia și nu se face pentru cineva anume. Dumnealui ar 

dori un punct de vedere în cadrul acestei ședințe. 

Domnul Anton spune că din punctul lui de vedere ar fi un drum strategic, ce va permite mai 

multe legături cu alte drumuri. 

Domnul Robac spune că s-ar putea să fie alte linii de finanțare și să sară peste Rebricea că 

are deja alte proiecte în derulare căci au mai fost situații. 

Domnul primar spune că a fost proiectul PNDL pentru apă, canalizare și drumuri și s-a 

obținut numai pentru apă și canalizare. 

 

- Alta problemă ridicată este familia Topor care are COVID, sunt veniți de doua săptămâni-1 

lună și sunt bolnavi. Domnul primar spune că această familie nu aparea pe lista DSP-ului. 

Spune că sunt persoane cărora li se termină perioada de  carantină și abia acum au apărut 

pe lista DSP-ului, deci nu vede eficiența acestei liste.  

 

 

Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa din data de 21.04.2021:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

Procesul verbal al ședinței anterioare a fost aprobat cu 8 voturi „pentru” si 4 voturi 

„contra” și 1 abținere. 

 

 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 31.05.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Dumitrița-Eugenia Cojocea    Jrs. Adina Maftei 


